
Protokół Nr VII/15
Rady Gminy w Wąpielsku
zdnialT marcaz}Is roku

Sesja rozpoczęła się o godz. 12,00, a zakonczyłu o godz. 12,50.

otwarcie Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy witając
wszystkich zebranych.

W Sesji udziaŁ bierze 15 radnych, ustawowy skład Rady wynosi 15
radnych. Sesja jest władna podejmować prawomocne uchwały.

W Sesji udział biorą wójt - Dariusz Górski, Sekretarz _ Grzegorz
DzierĘński, Skarbnik _ Mirosław Krawczyk oraz zaptoszeni goście
zgodnie z listąobecności.

Ad.3
Prop onow any p or ządek obrad
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie obecności
3. Przyjęcie porządku obrad
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesj i.
5. Podjęcie uchwał w sprawie;
- odwołanie Skarbnika Gminy
- wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku
budzetowym2016
- określęnia Programu opieki nad rwiętzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy na2015 rok.
6. Informacja Wójta o podejmowanych działaniach w okresie między
Sesjami.
7. odczytanie pism, które wpłynęĘ do Rady Gminy.
8. Wolne wnioski i zapytania.
9. Zakonczenie obrad.
Pan Sekretarz poinformował, że jeżeli radni zdecydują ze fundusz
sołecki na2016 rok pozostaje wyodrębniony tznw takiej formie jak w
roku br, nie potrzebajest podejmować nowej uchwały.
Zapr4ljęciem porządku obrad głosowało 15 radnych na 15 obecnych
na Sesji.



Ad.4
Przyj ecie protokołu z poprzedniej Sesji.
Pan Przewodniczący poinformował, ze protokoł z poprzedniej Sesji
wuylozony został na pół godziny przed Sesją na sali nard, był
dostępny w biurze rady Gminy, a także został umieszczony w BIP
Urzedu.
KaŻdy zainteresowany mógł się z ntm zapoznać . Zapytał, czy radni
wnosząuwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli.
Za przyjeciem protkołu głosowało 15 radnych na 15 obecnych na
Sesji.

Ad.5
podjęcie uchwał w sprawie;

- wyodrębnienia funduszu sołeckiego w roku budżetowym2016
Pan Przewodniczących zapytał rudnych, czy wyrazają zgodę , aby
fundusz sołecki naliczany był na zasadach takich juk w roku
biezącym.
Radni v,ryraźIi zgodęj ednogłośnie.
Uchwała, nie będzie podejmowana' poniewaz nie zmieniamy zasad
naliczania funduszu.

- odwołania Skarbnika Gminy Wąlielsk
P. Przewodniczący wpłynął wniosek od Wójta o odwołanie
Skarbnika Gminy umotywowany brakiem mozliwości dalszej
współpracy
P. Wójt - w styczniu złożony był wniosek o odwołanie Skarbnika,
jednak po przeprowadzonych ustaleniach w obecności radnych
vłyraziłem wolę współpracy, podejmowałem działania, aby
księgowość działała sprawnie, jednak bez mojej wiedzy została
wezwana policja, radni znacie s1tuację. }.{a tę chwilę składam wniosek
o odwołanie Skarbnika , jest to wazne stanowisko, gdzie trzeba
dyskutować o problęmach gminy. Proszę radnych o przychylenie się
do wniosku.
P. Skarbnik o przekazanej informacji do policji Pana Wojta
poinformowałem pisemnie' w chwili zło zenia pisma Pan Wójt był
poza urzędem. Wółpraca nie układa się nie zmojej Sprawy' Pan Wójt
nie wspiera działań księgowości. Mimo to księgowość nie ma Żadnych
zaIegłości' trwa kontrola z Urzędu Wojewódzkiego' była rownież
kontrola z Regionalnej Izby obrachunkowej, która nie wskazała
Żadnych uchybień. Pan Skarbnik przedstawił dotacje unijne jakie
pozyskiwał.
Pan Skarbnik w Urzedzie Gminy pracował przez 12Iat.



Poprosił Radę, aby odwołała go ze stanowiska Skarbnika Gminy.
Pan Przewodniczący odczytał protokół RIo Z kontroli
przeprowadzonej w lutem br.
Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych , 1 radny wstrzymał się
od głosu.
Uchwała Nr VII/26/15
Pan Skarbnik podziękował radnym.
P. Wójt w obecności radnych wyraził zgodę, na prośbę Pana
Skarbnika, ze w okresie wypowiedzen\a tj. d 1 kwietnia do 20
azerwca br Pan Skarbnik będzie zwolniony z obowiązku
wykonywania pracy.
P. Listkowski podziękował P. Skarbnikowi za dobrąwspółpracę
P. wójt podziękował radnymzapodjęcie właściwej decyzji.

- określenia Programu opieki nad rwierzętami bezdomnymi oraz
zap obie gani a bęzdomno Ści zwie rząt na 2 0 1 5 rok;
Pan Przewodn\czący poinformował' Że radni otrrymali program'
mogąc się z nim zapoznać
Zapytał, czy mĄąpytania. Nikt z radnych pytań nie wniósł.
Tre śó uchwały przedstawił Przewo dniczący Rady.
Za przyjęciem uchwĄ głosowało 15 radnych na 15 obecnych na
Sesji.
Uchwała Nr VII/27I15

Ad.6
Informacja Wójta o podejmowanych działaniach w okresie między
Sesjami.
- złoĘł gratulacje nowo wybranym sołtysom
- opracowanie strategii ronvoju gminy jest jużna ukończeniu, trwają
jeszcze prace nad opracowaniem strategii powiatu,
- powiat wskazał, ze kilka osób z naszej gminy możebrac udział przy
wspóhwo ruentu strate gii powiatu.

Ad.7
Pisma, które wpłynęły do Rady Gminy
Pan Przewodniczący odczytał pismo' które wpłynęło od radnego
Sztelera, w sprawie zlecenia kontroli finansowej w wydatkowaniu
pieniędzy z funduszu sołeckiego w sołectwie Radziki Małe przez
komisję rewizyjną.
Decyzję odnośnie kontroli podjąó możę wójt lub Rada Gminy.
Wniosek został poddany pod głosowanie.
11 radnych zagłosowało przeciw , 4 się wstrzymało od głosu.



Ad"8.
Wolne wnioski i zapytania.
P. Ługowski - aby dla punktu przedszkolnego dołozycjednągodzinę.
P. Wójt - w dniu dzisiejszym jest posiedzenie komisji oświatowej,
Sprawa ta zostanie omówiona.

P. Sekretarz- 26 matca w Starostwie będzie wyłozona strategia d1a
powiatu, zainteresowani mogąsię z nią zapoznac.

P. Listkowski - aby soltysi zgłaszali chętnych mieszkańców, o
podłączenie do wodociągu już istniejącego.

P. Przewodniczący aby fla dzisiejszej komisji omówić Sprawę
dowozu dzieci ze szkoł na halę sportowąw Radzikach Duzych.

Ad.9"
Na tym protokół zakończono.

Protokółowała;
H. Siemińska
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